
Status – Sammenlægning Vesterled og Hedera Grundejerforeninger. 

I 2014 blev der afholdt ekstra ordinære generalforsamlinger i begge foreninger. 

 

Imidlertid viste det sig, at der ved en sammenlægning kunne være juridiske skøn og forskelligheder 

foreningerne i mellem. 

 

De afholdte generalforsamlinger førte derfor ikke i første omgang til en sammenlægning. 

 

Arbejdet omkring en eventuel sammenlægning af de to foreninger er nu genoptaget. 

 

Det forventes, at der i løbet af dette år kan findes en afklaring på, hvorvidt en sammenlægning med 

Vesterled Grundejerforening, som fortsættende forening, vil kunne lade sig gøre. 

 

En sammenlægning vil under alle omstændigheder skulle vedtages på indkaldte generalforsamlinger i de 

respektive foreninger. 

 

Brøndbyvester, maj 2015 

Steen W. Nielsen. 

Formand. 

 


